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Geachte heer Vaessen,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de aanvullende schriftelijke vragen die uw fractie 
gesteld heeft inzake het “razendsnel wegmaaien grasland Jekerpark”. 
 
Vraag 1: 
In 2022 is het klaverblauwtje veel op deze plek gesignaleerd. Voor met uitroeiing bedreigde soorten 
moeten maatregelen getroffen worden voor behoud of herstel van een gunstige staat van 
instandhouding.  Aan de Meesenbroekweg is deels in stroken gemaaid.  Zijn er verdere maatregelen 
getroffen om te voldoen aan de wettelijke zorgplicht voor het klaverblauwtje, zoals het verrichten van 
een quick-scan, het afzetten van bijzondere flora met linten en van binnen naar buiten maaien? Zo 
ja, dewelke en waar blijkt dat uit? Zo nee, waarom niet en hoe verhoudt dit zich tot de wettelijke 
zorgplicht voor het klaverblauwtje? 
 
Antwoord 1: 
Veel graslanden in Jekerdalpark worden door het CNME, een aan de gemeente gelieerde natuur- en 
milieuorganisatie gemaaid. Zij kennen deze graslanden en bekijken vooraf welke maairegime 
benodigd is, enerzijds in relatie tot voorkomende fauna (dagvlinders), anderzijds vanuit vegetatief 
oogpunt. Deze vorm van beheer gaat verder dan de gedragscode; het beheer is gericht op 
verbetering van de vegetatie en de fauna.  
In dit geval is gekozen tijdens de 1e maaibeurt (mei/juni) slechts de stukken te maaien langs de 
paden.  
 
Vraag 2: 
Vindt uw college dat in casu conform de wettelijke zorgplicht voor het klaverblauwtje is gehandeld? 
Zo ja, waarom en waar blijkt dat uit? Zo nee, waarom niet, wat is hiervan het gevolg voor uw college 
en vreest uw college een bestuurlijke sanctie van de provincie Limburg? 
 
Antwoord 2: 
Ja. 
Het Klaverblauwtje is vanuit onderhoudsperspectief een lastige soort, aangezien de volwassen 
vlinder de bloemen van de klaversoorten nodig heeft, terwijl de jonge rupsen vooral bloemen en 
zaden eten tot aan de overwintering. Voor de soort is het bevorderlijk zoveel mogelijk vegetatie de 
winter in te laten gaan. 
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Dit staat op gespannen voet met de instandhouding van de vegetatie; aangezien maaien nodig is om 
de graslandvegetaties in een bepaald stadium te houden door verrijking, vergrassing en successie te 
voorkomen. Tijdens de 2e maaibeurt (najaar) worden enkel stukken gemaaid waar de vegetatie 
minder van kwaliteit is en waar minder Rode Klaver in voor komt. Een groot gedeelte gaat dus 
ongemaaid de winter in.  
 
Ik ga ervan uit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  
 
Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
  
 
 
 
 
 
John Aarts 
Wethouder Mobiliteit, Stadsbeheer, Duurzaamheid en Hospitality 
 
 
 


